
 
 
 

Referat fra ordinær generalforsamling 2024 
 

Frivillighetens hus, Byfogd Sandbergs gate 5, Moss, og digitalt på Zoom 
Onsdag 6. mars 2024 kl 19.00 
 
Følgende medlemmer var med på møtet: 

• Thorleif Bang 

• Venke Bang 

• Stefan Esaiassen 

• Audun Fredriksen 

• Einar Hart 

• Bente Jul-Larsen 

• Jørn Jul-Larsen 

• Lars Näppä 

• Alexander Krohg Plur 

• Hilde Stokke 

• Petter Tidemand-Johannessen 

• Steinar Isetorp Øby 

• Trond Østvand 
 

Styreleder Steinar Isetorp Øby ønsket velkommen til generalforsamlingen. 

 

Sak 1 – Godkjenning av innkalling 

Vedtak: Innkallingen godkjent 

 

Sak 2 - Valg av dirigent 

Vedtak: Steinar Istetorp Øby valgt som møtedirigent. 

 

Sak 3 – Valg av møtesekretær 

Vedtak: Alexander Krohg Plur valgt som møtesekretær. 

 

Sak 4 – Valg av to protokollunderskrivere 

Vedtak: Bente Jul-Larsen og Audun Fredriksen valgt som protokollunderskrivere. 
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Sak 5 – Styrets beretning 

Styreleder Steinar Isetorp Øby gjennomgikk styrets beretning. 

Vedtak: Styrets beretning godkjent med rettelse av årstall og foreslått tillegg. 

 

Sak 6 – Årsregnskap 2023 

Regnskapsfører Thorleif Bang la frem regnskap for 2023 til godkjenning. 

Vedtak: Årsregnskap for 2023 godkjent. 

 

Sak 7 – Fastsettelse av kontingent 
 

Vedtak: Styrets forslag om uforandret medlemskontingent på kr 200 pr år godkjent. 

 

Sak 8 – Budsjett 

Vedtak: Forslaget til budsjett for 2024 godkjent. 

 

Sak 9 – Arbeidsplan 
 

Vedtak: Styrets forslag til arbeidsplan ble vedtatt: 
 

• Arrangere vårtreff i Vollen, Asker 10.-12. mai 

• Arrangere høsttreff i Horten 20.-22. september  

• Vedlikeholde klubbens nettside og medlemmenes Facebook-side 

• Bistå nye og eksisterende medlemmer med kunnskap, kontaktopplysninger og 

nettadresser til aktuelle fora for Nauticat-eiere 

• Bistå eventuelle initiativer til etablering av regionale avdelinger i klubben. 

 

Sak 10 – Innkomne forslag 

Det er ikke kommet inn forslag til saker fra medlemmene. 
 

Styret la frem sak om endringer i teksten i klubbens vedtekter. Årsmøtet sa seg enig i styrets 

forslag, men kunne ikke gjøre vedtak ettersom det i henhold til vedtektene ikke var mange 

nok medlemmer tilstede. Det vil som følge av dette bli kalt inn til en ekstraordinær 

generalforsamling for å behandle saken. Et flertall av de deltakende medlemmene i dette 

møtet kan gjøre vedtak i saken. 
 

På grunnlag av diskusjonene knyttet til saken om vedtektsendringer og medlemskap vedtok 

generalforsamlingen følgende resolusjon: 
 

«Generalforsamlingen ber styret om å forberede sak om retningslinjer for medlemskap i 
klubben til neste generalforsamling.» 
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Sak 11 – Valg 

Følgende ble valgt til verv: 
 

Styreleder 

Steinar Øby for 1 år 
 

Nestleder 

Lars Näppä for 2 år 
 

Styremedlemmer 

Audun Fredriksen for 2 år 

Alexander Krohg Plur (ikke på valg) 

Thorleif Bang (ikke på valg) 
 

Revisor 

Petter Tiedemann-Johannessen for 1 år 
 

Varamedlem 1 

Bente Jul-Larsen for 1 år 
 

Varamedlem 2 

Jacob Dørum for 1 år 
 

Varamedlem 3 

Stefan Essaiassen for 1 år 
 

Valgkomité 1 

Tore Torblaa for 1 år 
 

Valgkomité 2 

Arne Hungnes for 1 år 
 

Valgkomité 3 

Runar Gustavsen for 1 år 
 

Styreleder kontakter medlemmene i valgkomitéen for å avklare hvem som skal lede 

arbeidet. 
 

Webmaster 

Steinar Isetorp Øby for 1 år 

 

Ås, 18.03.2024 

 

 

Alexander Krohg Plur, møtesekretær 
 

 

Sted/dato:        Sted/dato: 

 

 

Bente Jul-Larsen       Audun Fredriksen 


